
    

Pålsundets Samfällighetsförening. Briggvägen 4. 185 33 Vaxholm 

Protokoll Styrelsemöte 25 april 2022       
 
Närvarande: Elisabeth Svalin Gunnarsson ordförande, Liselotte Lundmark kassör, Lars-Ove 

Westlén, Anders Fogelström, Marie Westberg sekreterare.  

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Elisabeth Svalin Gunnarsson hälsade välkommen till styrelsemötet. 

 

2. Föregående protokoll 

Inget att tillägga i det senaste protokollet från styrelsemöte 2022-03-23.  

 

3. Ekonomi 

Ekonomin är i balans.  

 

4. Stämman -uppföljning 

• Motion Åtgärda brister bollplan – I enlighet med vad som bestämdes på årsstämman (se 

utskickat protokoll) kommer styrelsen att undersöka vad hålet i bollplanen kan bero på samt 

kostnader för att åtgärda inkl bollplank. 

 

• Roslagsvatten – Styrelsen har tittat på siffrorna från Roslagsvatten (avläsning och 

fakturering) samt vid ett tillfälle tittat på mätaren under timmar då man kan förvänta sig låg 

förbrukning. Differensen från föregående år är onormalt stor och det tycks ske en åtgång 

utöver den förbrukning som kan kopplas till respektive hus. Styrelsen ska göra ytterligare 

kontroller genom egen avläsning och därefter kontakta Roslagsvatten.  

 

5. Städdag 

Årets städdag blir 2022-05-07 med start kl 10.00. Lunch kommer att serveras på bollplanen. 

 

Det som bl a behöver göras på städdagen är rensa sly runt bollplanen, städa lekplatser, rensa ogräs i 

gångarna och boulebanan, sopa garagen. Ta med trädgårdsverktyg och annat som behövs om ni har 

och kom ihåg att flytta bilen ur garagen innan städdagen börjar! 

 

2 mindre container har beställts, en kommer att ställas upp på Fregattvägen och en ställs upp på 

Möjavägen. 

 

6. Tvättstugan 

Styrelsen har varit i kontakt med energirådgivare, återstår att boka ett datum. 

 

7. Parkeringsplatser 

Styrelsen fortsätter bereda frågan.  
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Tills vidare uppmanar styrelsen att medlemmarna att hålla sig till att varje hushåll är tilldelad 2 

parkeringsplatser samt att vikten inte bör överstiga vad som kan anses vara normalt för en 

personbil. 

 

8. Övriga frågor 

• På tidigare fråga gällande att distribuera adresslista/telefonnummer med alla medlemmar har 

styrelsen bestämt sig att inte upprätta och ajourhålla en sådan lista. Uppgifterna finns enkelt 

tillgängliga på nätet (t ex Ratsit eller Eniro). Med anledning av detta anser styrelsen att det 

är onödigt att ta på sig uppgiften att upprätthålla en sådan lista, en sådan lista kräver också 

tillstånd enligt GDPR/Dataskyddsförordningen (Förordning (EU) 2016/679) som behöver 

ajourhållas vid ägarbyten. 

 

• Farthindersguppen har lagts ut på alla gator. 

 

9. Nästa möte 

Nästa möte blir 2022-06-07 hos Elisabeth.  

 

10.  Mötets avslutande 

Ordföranden avslutar mötet. 

 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

 

Marie Westberg, sekreterare    Elisabeth Svalin Gunnarsson, ordförande  

    


